

إجراءات جديدة من الإدارة العامة للإقامة وشؤون الأجانب لنقل الكفالة  
GDRFA discontinues Release Signed In & Signed Out process



Thursday 23 March 2017

Dear Valued Customer,

العملاء الكرام،،

Kindly be informed that, as per the directives of the General Directorate of Residency and Foreigners Affairs (GDRFA) the **process of Released Signed In** (from family to other government) and **Released Signed Out** (from other government to family sponsorship) has been **discontinued**, with **immediate effect**.

تماشياً مع تعليمات الإدارة العامة للإقامة وشؤون الأجانب، يرجى العلم بأنه تم إيقاف إجراءات نقل الكفالة ( من العائلة إلى منشأة حكومية) أو بالعكس ( من منشأة حكومية إلى العائلة) بشكل فوري.

Under the new rules, the applicant should cancel the existing residence permit then apply for new employment visa.

وبموجب القوانين الجديدة، يجب على مقدم الطلب إلغاء الإقامة الحالية ثم التقدم بطلب للحصول على تأشيرة عمل جديدة.

For any clarifications or information, please contact Jafza Call Centre at 800-Jafza (800-52392).

لمزيد من التفاصيل يرجى التواصل مع مركز الاتصال على 800-Jafza (800-52392)

**Jebel Ali Free Zone**

المنطقة الحرة لجبل علي